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Särskilt uttalande  

 

Det är välkommet att frågan om Bröderna Hedlunds park lyfts. Som förvaltningen skriver 
finns dock redan en annan plats påtänkt för utegym. 

 

Att förvandla kryddplanteringen till stadsodling tror vi kan vara mycket bra, och ett klart plus 
om det kan göras i samverkan med skolorna. Vi har också förståelse för att en grusad plan 
kan ge barnen möjlighet till spontanidrott och lek på platsen. Vi ser dock gärna att 
förvaltningen gör en fördjupad analys av huruvida grönyta och växtlighet ändå kan utgöra ett 
alternativ., eller åtminstone i så hög grad som möjligt komplettera. Det är påfallande lite 
grönska i området, vilket vi gärna ser mer av. 

 


